
  

 

KULTURNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2012-12-13, § 6 

 

 Tid Torsdagen den 13 december 2012, kl 16.30 – 17.50 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat Onsdagen den 19 december 2012 

  

 

 

Madeleine Sjöstedt Ann Mari Engel 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Madeleine Sjöstedt, ordföranden (FP)  

Ann Mari Engel, vice ordföranden (V)  

Maria Braun (M)  

Arba Kokalari (M)  

Rasmus Jonlund (FP)  

Anna-Greta Leijon (S)  

Salar Rashid (S) §§ 14-24 

Monika Lindh (S)  

Mats Berglund (MP)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

  

Johan Nilsson (M) för Ariane Bucquet Pousette (M) 

Mathias Laitila Kälvemark (FP) för Birgitta Holm (M) 

Adnan Bozkurt (S) för Salar Rashid (S) §§ 1-13 

  

 
Ersättare: 

 Cecilia Önfelt (C)  

Tony Nilsson (S)  

Ewa Carlsson-Hallberg (S)  

Marja Sandin-Wester (MP)  

Mårten Andersson (V) 

 
Tjänstemän: 

 Stadsarkivet: Förvaltningschefen Lennart Ploom 

Kulturförvaltningen: Förvaltningschefen Berit Svedberg, Elisabeth Aldstedt, Ann-

Charlotte Backlund, Mårten Castenfors, Marion Hauge Lindberg, Patrik Liljegren, 

Inga Lundén, Eric Sjöström, Mona Thorin, personalföreträdarna Gunilla Söderlund 

(SACO), Marie Egnell (TCO) och borgarrådssekreteraren Jonas Uebel och biträdande 

borgarrådssekreteraren Anders Gustafsson från roteln.  

 

 



  

 § 6 
Nytt IT-program för Stockholms stad. Svar på remiss 
SSA Dnr 1.6-15867/2012 

Dnr 1.1/5386/2012 

 
Beslut 

Kulturnämnden beslutar enligt Stadsarkivets förslag: 

 

1 Kulturnämnden godkänner Stadsarkivets tjänsteutlåtande och överlämnar det till 

kommunstyrelsen som svar på remissen. 

 
Handlingar i ärendet 

Stadsarkivets tjänsteutlåtande från den 29 november 2012. 

 

Sammanfattning 
Ett förslag till IT-program för Stockholms stad – Ett program för digital förnyelse har 

tagits fram. Programmet innehåller av kommunfullmäktige beslutade principer för 

ledning och prioritering inom stadens it-verksamhet och för stadens 

verksamhetsutveckling med hjälp av it. Programmet är bindande för samtliga nämnder 

och styrelser. Syftet är att samordna stadens arbete med digital förnyelse. Med digital 

förnyelse avses det arbete organisationen utför för att öka service och effektivitet 

genom att använda modern informationsteknik. Den digitala förnyelsen syftar till att 

öka organisationens förmåga att uppnå kommunfullmäktiges mål. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Kulturnämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Madeleine Sjöstedt (FP) finner att nämnden beslutar enligt Stadsarkivets 

förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Ann Mari Engel (V), Anna-Greta Leijon 

m.fl. (S) och Mats Berglund (MP) enligt följande: 

 

2008 antog kommunfullmäktige dokumenten: ”IT-program för Stockholms stad” 

respektive ”e-strategi för Stockholms stad”. Miljöpartiet svarade på dessa 

dokument bland annat genom en skrivelse i  S  200 -02-    om 

plattformso eroende fo r stadens digitala material och IT-service och en motion 

i KF (2010:9) om en friare IT-struktur. Även Socialdemokraterna och 

Vänsterpartiet uttalade i samband med att e-strategin antogs att digital 

information som produceras inom stadens förvaltningar och riktar sig till 

Stockholmarna eller andra externa aktörer så långt som möjligt bör var 

plattformsoberoende. Våra synpunkter på IT-strukturen kvarstår, och det är 

glädjande att flera av våra tidigare förslag har beaktats och implementerats i 

stadens IT-arbete och även i utkastet till det nya IT-program som nu är på 

remiss. 

 

I förslaget till nytt IT-program nämns  land annat att ”information ska kunna 

frigöras från de system i vilka den uppstår för att kunna återanvändas” och att 

”rådata ska kunna tillgängliggöras i digital form som Öppna data”. Därutöver 



  

har ”Open Stockholm” initierats inom staden för tillgängliggörande av öppen 

rådata som kan återanvändas. Vidare arbetar Stadsarkivet inom ramen för e-

arkiv för att utveckla öppna API:er.  

 

Dock kvarstår fortsatt några punkter att åtgärda. Staden  o r fasa ut s.k. 

          r programvara till fo rma n fo r programvara med o ppen 

ka llkod samt ha ett generellt krav pa  o ppna standarder vid upphandling av 

programvara. Därutöver bör staden arbeta för ett plattformsoberoende så att IT-

servicen inom staden och för externa användare är oberoende av vilka 

operativsystem som används. Dessa synpunkter bör inarbetas i det fortsatta 

arbetet med att utveckla en IT-strategi för Stockholm. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Lena Mittal 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 
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